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ČESKO: Pondělní demonstrace zemědělců vzbuzuje emoce ještě před svým začátkem.
Vládní liberálové z ní mají samozřejmě obavy, ale zdaleka ne takové, jaké by mohli mít.
Nejprolhanější premiér v historii samostatného státu Fiala má pravdu v jedné věci. Farmáři
zdaleka nejsou jednotní. Vzhledem k našim nadstandardním vztahům s jedním velkým
dodavatelem potravin na náš trh (nechceme ho jmenovat, aby vztahy zůstaly zachovány)
víme, že se dotyčná společnost mající velké statky v protestu neangažuje. Je li to z obav z
následků či proto, že i přes doslova pirátské praktiky nadnárodních řetězců vydělává, to
nechceme zkoumat. Rozhodně však nejsou jedinými, kdo zůstává doma.

Další nejasností je způsob přeprav zemědělské techniky ku Praze. Tvrzení Policie ČR o tom, že ji
nepustí na dálnici, je výsměchem samotným demonstrantům. Všichni včetně policistů by si měli
uvědomit, že tato protestní akce je namířena proti naprosto agresivní a destruktivní vládě a nelze
brát ohledy na její přání a rozkazy. Fialovi & spol. by samozřejmě vyhovovalo, kdyby zemědělci
nikam nedojeli, případně se vše událo tak, aby si akce všimnulo co nejméně lidí. Takovýto protest je
však natolik závažnou událostí, že jej nelze svazovat bariérami nastavenými vládním kabinetem.
Přeci nám nebudou určovat pravidla protestu ti, proti kterým je namířen. To je stejné, jakoby by v
listopadu 1989 dovolili cinkat klíči tak, že lze použít pouze ty od kanceláře a jiné nikoliv. A lidé by
poslechli. Právě nyní by příjezdem po dálnicích farmáři ukázali, že už jim jakékoliv vládní příkazy
jsou šumák, a zároveň by přinutili policisty se jasně přidat na jednu či druhou stranu. Nyní z
organizátorů vnímáme strach a přehnaný respekt, který je mocenským nástrojem Pětikolkové kliky a
evropských liberálů. Znamená to tedy, že opět nebudeme dostatečně radikální a v metropoli se
neobjeví žádný hnůj a seno?

Požadavky protestujících jsou legitimní a měly by být společné i s těmi, které by mohl mít každý
nespokojený občan naší země. A rozhodně nesmí jít o akci zaměřenou pouze na Prahu. Stranou by
neměla být ani další větší města, v nichž vládne některá ze stran Pětikoalice. Nejedná se přeci jen o
to, aby byl narušen klid pro demolici českého státu ze strany vlády, ale postupně by se nezapomnělo
i na ty, kteří jsou prodlouženou rukou této koalice. Především Piráti a STAN škodí všude, kam
proniknou. Chápeme jistou potřebu posloupnosti, tato akce je první plánovaná určitým odvětvím a
jde zdola, ale pokud bude ojedinělá, nemá smysl. A necháme li v tom venkov osamocený, bude Fiala
po odjezdu traktorů ještě silnější a organizátory i útočníky smáznou takovou intenzitou, že se dotyční
budou divit. Pár z nich, například Vidlák, teď hrají o mnohé. Riskují za zbytek národa a je otázkou,
zda-li si to ten národ zaslouží.

Liberálové mají v rukách další mocné nástroje. Například média. Ta dopředu celou akci dehonestují,
k čemuž jim pomáhají i odpadlíci, například Agrární komora či další organizace mající za úkol
zastupovat zemědělce a jednající s vládou na vlastní pěst a v předklonu před ní. V éteru se tak
dopředu objevuje mnoho zavádějících informací, dochází k dehonestaci organizátorů a opět je jako
nástroje strachu zneužíván zákaz vjezdu traktorům na dálnice. Vše je postaveno tak, jako že jsou
účastníci protestů obtížným hmyzem, na který nebude brán zřetel. Zůstane li protest poklidný a bez
důrazných průvodních jevů, je to celé naprosto zbytečné. Média rozhodně nebudou informovat tak,
aby se zbytek republiky postavil k protestujícím kladně, udělají vše proto, aby zprávy z míst
spojených s akcí byly zohýbané, zmanipulované a upravené tak, že se zbytek občanů dokonce bude
stavět proti farmářům. Už nyní je možné přečíst si statusy, ve kterých autoři tvrdí, že zemědělci mají
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dost peněz a poukazují na pořizovací ceny zemědělské techniky, kterou farmáři vlastní.
Kolaborujících s vládou je stále mnoho.

Proč vše toto píšeme? Protože jsme realisté a máme obavy z možnosti, aby Pětikoalice z blížících se
protestů ještě neprofitovala. Zároveň se nám zdá, že se organizátoři zasekli uprostřed cesty a
doufáme, že se mýlíme. Vyzýváme vás všechny, abyste zemědělce podpořili. Aby se zavřeli školy (ty k
tomu mají také pádné důvody), úřady (stejně se budete do práce dostávat mizerně), obchody a další
provozovny. A se všichni sešli na náměstích po celé republice, přičemž zástupci krajů ať dorazí do
Prahy. Přáli bychom si, aby nás v ulicích bylo co nejvíce a nezastavily nás zábrany před úřadem vlády
či vrátní u vstupu do Parlamentu či do sídla České televize. Ano, je třeba vymést svoloč z kanceláří
tam umístěných a začít skutečnou revoluci. Jenže to by muselo jít o spontánní akci, nikoliv o tak
dokonale naplánovanou, že se ani nepočítá s kontroverzním střetem s policisty třeba jen u vjezdu na
dálnice. To totiž naznačuje, že půjde o pokojnou demonstraci, které už tu byly a nic se nezměnilo. I
ta pondělní je dopředu označovaná jako proruská, protidemokratická, nespravedlivá a v podstatě
zbytečná.

Antirusismus je znakem této vlády a cokoliv proti sobě vystupující, už dávno označují za proruské
(často pravdivě, protože zdaleka ne každý z nás chce s Ruskem válčit). O demokracii má Fiala značně
zkreslené představy, viz manipulace před volbami, o spravedlnosti nelze v našem státu, kde je právo
mocenským nástrojem elit, vůbec hovořit. A aby nebyla zbytečná, to už záleží na nás a na její
,,údernosti“. Bez schopnosti překonat hranice určené strachem z následků takovou zůstane.
Nezůstávejte tedy doma a pojďme jim ukázat, že se mají tentokráte čeho bát oni.

 

Jednotlivci i firmy kolaborující s vládou jsou ostudou této země a zástupné zemědělské organizace
zase evidentně nemají již oprávnění tvářit se jako představitelé široké zemědělské obce. Pravdou
zůstává, že ti, kteří nebudou v pondělí v ulicích se svou technikou, většinou na dobrých vztazích
s vládní klikou a státem profitují.

Snaha rozbít pospolitost zemědělců mířících na Prahu je evidentní. Policie bude bránit dálnice a je
velmi pravděpodobné, že rozdá mnoho pokut za vjezdy technikou tam, kam traktory a nákladní
vozidla většinou jindy nepřijedou. Rozkazy jsou jasné, farmáři neprojdou. Dehonestace účastníků
demonstrace pokračovala v médiích ze strany politiků z Pětikoalice i o víkendu, zastrašování také.
Fiala, Výborný, Kupka a další se snaží vnutit národu dojem, že protestující patří mezi proruské živly,
což je každý, kdo nesouhlasí se směřováním vlády, nebo jsou pod vlivem dezinformační zóny, přičemž
inteligentní člověk už dávno ví, že lži k nám směřují především z mainstreamových médií a ze
Strakovky.

Současná vláda patří k tomu nejhoršímu, co se tu od roku 1918 dostalo k moci. Lze ji srovnat na
úroveň vládnoucích za doby Protektorátu, ale i ke Gottwaldovi a jeho souputníkům. Její podřadné
postavení vůči Bruselu a Washingtonu si v ničem nezadá s podvolením se komunistů Moskvě v
dobách socialismu, ti však aspoň něco budovali. Požadavky na její konec jsou naprosto oprávněné.
Podobně na ukončení Green Dealu, jehož dopad na Evropu je už nyní katastrofální. Češtíi farmáři se
přidávají k těm zahraničním. Přestože naše média o tom mlčí, v Evropě jsou traktory na dálnicích i ve
městech už několik týdnů. Někde jsou zemědělci úspěšní, jinde na ně místní vláda poslala vojsko a
policii s vodními děly. Ta naše se schová za policisty, kteří dostali své instrukce. Češi jsou od přírody
mírumilovní, na což vláda spoléhá. Tentokrát by si však měli vzpomenout na husitské předky.

Co se bude dít, to nedokážeme předvídat. Ale, jak už jsme psali, pokud se Pětikoalice nezačne bát,



bude akce prohrou nás všech. Vyslovujeme podporu každému, kdo se k farmářům přidá. My u toho
budeme také.
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